
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 13. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 519
Kan ministeren oplyse, hvordan Odense kommune får skaffet tilstrækkelige
boliger til de tildelte kvoteflygtninge, herunder om det f. eks. sker ved opkøb af
lejligheder og parcelhuse, om det sker ved at leje sig ind hos private udlejere i
lejligheder og parcelhuse? Og kan ministeren oplyse, hvor mange kvoteflygt-
ninge Odense kommune modtog i henholdsvis 2011, 2012, 2013 og foreløbigt
i 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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